



Suite / Bureau 201
685, rue Bloem Street
North Bay, ON P1B 4Z5
(705) 472-8840
Toll free/sans frais: 1-833-622-1636
Fax/Télec. : (705) 472-3170
www.npssts.ca

SAFE – RELIABLE - EQUITABLE - RESPONSIVE

SÉCURITAIRE – FIABLE - ÉQUITABLE - ATTENTIF

COMMUNIQUÉ

2026-02-11

Dear Parents, Guardians and Students

Re: POTENTIAL SERVICE DISRUPTION TO HOME-TO-SCHOOL TRANSPORTATION

A potential disruption to home-to-school transportation service in the Nipissing-Parry Sound area for students who ride bus routes operated by Alouette Bus Lines may begin as early as Monday, February 23rd, 2026. This disruption is the result of contract negotiations between Alouette Bus Lines and its bus drivers. Alouette Bus Lines operates 67 routes for approximately 1,912 students within the NPSSTS service area. Specifically:

1. Parry Sound – 3
2. North Bay – 7
3. Redbridge – 7
4. West Nipissing – 50

As early as Monday, February 23rd, 2026, routes contracted to Alouette Bus Lines may be suspended until further notice. Families would be responsible for making alternative arrangements for their children to travel to and from school. The NPSSTS is currently working on a contingency plan for alternate service delivery, subject to available resources on a priority basis. Further communication on this aspect will follow. The suspension of services will be reflected as cancellations in BusPlanner for those who are subscribed to bus status alerts. **Students who are picked up by another bus company and transfer to an Alouette Bus lines route will not be able to use bus services as they would be stranded at the transfer point.**

The NPSSTS and the school boards have no influence on contract negotiations between bus drivers and their employer, Alouette Bus Lines. We are hopeful that both parties will reach an agreement soon, and there will be no disruption to transportation services. We recognize that any withdrawal of services will affect students and their families, and we will provide updates on this situation as soon as possible. If you have questions or concerns, please contact us at info@npssts.ca.

Yours truly,

Chuck Seguin
Executive Director – NPSSTS



Suite / Bureau 201
685, rue Bloem Street
North Bay, ON P1B 4Z5
(705) 472-8840
Toll free/sans frais: 1-833-622-1636
Fax/Télec. : (705) 472-3170
www.npssts.ca

SAFE – RELIABLE – EQUITABLE – RESPONSIVE

SÉCURITAIRE – FIABLE – ÉQUITABLE – ATTENTIF

COMMUNIQUÉ

2026-02-11

Chers parents, tuteurs et élèves

Objet : PERTURBATION POTENTIELLE DU SERVICE DE TRANSPORT DE LA MAISON À L'ÉCOLE

Une interruption potentielle du service de transport de la maison à l'école dans la région de Nipissing-Parry Sound pour les élèves qui sont desservis par une route d'autobus exploitée par Alouette Bus Lines pourrait commencer dès le lundi 23 février 2026. Cette interruption est le résultat de négociations contractuelles entre Alouette Bus Lines et ses conducteurs d'autobus. Alouette Bus Lines dessert 67 routes pour environ 1 912 élèves dans la zone desservie du STSNPS. Plus précisément:

1. Parry Sound – 3
2. North Bay – 7
3. Redbridge – 7
4. Nipissing Ouest – 50

Dès le lundi 23 février 2026, les routes sous contrat avec Alouette Bus Lines pourraient être suspendues jusqu'à nouvel ordre. Les familles devront prévoir d'autres moyens de transport pour leurs enfants. Le STSNPS travaille actuellement sur un plan de contingence pour la mise en œuvre de services alternatifs, selon les ressources disponibles, via une priorisation des routes. D'autres communications à ce sujet suivront. La suspension des services se traduira par des annulations dans BusPlanner pour ceux qui sont abonnés aux alertes de statut des autobus. **Les élèves qui sont desservie par une autre compagnie mais qui transfèrent à un autobus de Alouette Bus Lines n'auront aucun service puisque le deuxième autobus ne sera pas disponible.**

Le STSNPS et les conseils scolaires n'exercent aucune influence sur les négociations contractuelles entre les conducteurs d'autobus et leur employeur, Alouette Bus Lines. Nous espérons qu'une entente sera conclue rapidement afin d'éviter toute interruption des services de transport. Nous reconnaissons que toute interruption des services affectera les élèves et leurs familles, et nous fournirons des mises à jour sur cette situation dès que possible. Si vous avez des questions ou des préoccupations, veuillez nous contacter au info@npssts.ca.

Le vôtre,

Chuck Seguin
Directeur exécutif - STSNPS